
Elektroteknologsektionen

Sidan 1 av ??
Protokoll
Styrelsemöte nr 1
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Protokoll fört vid styrelsemöte nr 1, 2025

Datum: 2025-02-07
Tid: 13:00
Plats: Styrelserummet

Närvarande:

Rebecca Zetterlund Ordförande
Claes Astrabeck Vice ordförande
Rasmus Cervin Ekonomiansvarig
Carl Pettersson Informationssekreterare
Elin Stenhammar Lokalombud
Elin Johansson SAMO

Bilagor:

Kallelse
Finlandsresa EKAK
Svar p̊a äskning: Finlandsresa EKAK
SUS-utbildning ARME
Svar p̊a äskning: SUS-utbildning ARME

§1 Mötets öppnande

Rebecca Zetterlund förklarar mötet öppnat 13:18

§2 Preliminärer

a) Uppläsande och godkännande av dagordning

Rebecca Zetterlund läser upp dagordningen

b) Adjungeringar

Hanna Petersén, adjuneras in med närvarande- och yttranderätt

c) Nästa möte

Styret beslutar att ha nästa styrelsemöte 2025-02-19.

Sekreterare

Carl Pettersson

Justerare

Claes Astrabeck

Justerare

Elin Stenhammar
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§3 Meddelanden

a) Runda bordet

Rebecca Zetterlund har närvarat vid EDIT-I och diskuterat diverse punkter där, bland
annat en minskning av lördagstentor för medicinteknikprogrammet. Vidare har Rebecca
Zetterlund varit p̊a TSSW och diskuterat punkter relaterade till förekomsten av droger
p̊a campus samt utbilndningar för föreningsaktiva.

Claes Astrabeck har lagt tid p̊a att sätta sig in i rollen som vice ordförande för att f̊a
bättre koll p̊a sitt eget arbete. Han har även ansvarat för nyckelöverlämning samt regi-
strering av bilkontrakt och däckbyte för sektionsbilen. Claes Astrabeck har även planerat
in det första ordförandemötet.

Rasmus Cervin har arbetat med bokföring.

Elin Johansson har h̊allit i en fika i samband med studenbarometern. Hon uttrycker att
närvaron fr̊an sektionens medlemmar var l̊ag och att detta kan förklaras med en liten
mängd PR inför evenemanget samt att det l̊ag p̊a en fredag när inte s̊a m̊anga studenter
var p̊a skolan.

Carl Pettersson har lagt upp PR för diverse arrangemang p̊a info-TV:n samt hjälpt
föreningsaktiva med sina mailadresser.

Elin Stenhammar har handlat p̊a Tingstad och ansvarat över veckostädet samt skrivit
inköpslistor.

b) Mailkollen

Styret har f̊att ett mail fr̊an KTH ang̊aende deras v̊arbal och fr̊an k̊aren en enkät ang̊aende
k̊arhuset och sektionens åsikter om det. Styret har även mottagit ett mail om sk̊apen i
Suckarnas och har hänvisat till Chalmers eftersom Styret inte själva har n̊agon informa-
tion om dessa sk̊ap. Ett mail ang̊aende tips om nätverkande och fr̊agor om alumnnätverk
har inkommit till Styret samt ett meddelande fr̊an k̊aren ang̊aende utbildning om suicid-
prevention. Styret har även f̊att ett fysiskt brev fr̊an Metos ang̊aende en faktura som inte
betalats i tid, denna faktura har bestridits av Rasmus Cervin och är ett p̊ag̊aende ärende.

§4 Val av

a) Mötesordförande 2025

Rebecca Zetterlund nominerad och vald till mötesordförande.

b) Mötessekreterare 2025

Carl Pettersson nominerad och vald till mötessekreterare.

Sekreterare

Carl Pettersson

Justerare

Claes Astrabeck

Justerare

Elin Stenhammar
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c) Justerare 2025

Claes Astrabeck och Elin Stenhammar nominerade och valda till justerare.

d) KU

Rebecca Zetterlund nominerad och vald till KU.

e) NU

Claes Astrabeck nominerad vald till NU.

f) SU

Elin Johansson nominerad vald till SU.

g) UU

Noah Veres nominerad och vald till UU.

h) ArmU

Alice Neirup nominerad och vald till ArmU.

i) Programr̊ad

i) Elektroteknik

Hugo Åberg, Hugo Sahlin, Martin Sandquist nominerade och valda till programr̊ad för
elektroteknik.

ii) Medicinteknik

Maria Logren, Ahmed Deer och Isac Nilsson nominerade och valda till programr̊ad
medicinteknik.

j) DatE-IT styrelse

Claes Astrabeck nominerad och vald till DatE-IT styret.

k) DatE-IT valberedning

Carl Pettersson nominerad och vald till DatE-IT valberedning.

l) Skyddsombud och arbetsmiljörepresentanter

Elin Stenhammar och Elin Johansson skyddsombud och arbetsmiljörepresentant.

m) Teknologlunchansvarig

Elin Johansson nominerad och vald till teknologlunchansvarig.

Sekreterare

Carl Pettersson

Justerare

Claes Astrabeck

Justerare

Elin Stenhammar
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n) Postman Pat (Postis Pär)

Rasmus Cervin nominerad och vald till Postis-Pär (b̊ade globalt och lokalt).

o) Arvoderingar

Rasmus Cervin , Max Aleberg Tellqvist, Vera Nilsson och Hampus Karlsson nominerade
och valda till arvoderingar.

p) Ansvarig för Agnetas namnsdag och födelsedag

Claes Astrabeck till ansvarig för Agnetas namnsdag och födelsedag.

§5 IFFEN

a) Utvärdering

Rebecca Zetterlund tycker det blev lite konstigt med schema, Erik Eliasson drog över en
del. Kan vara bra att se till att han h̊aller schemat.

Elin Stenhammar hörde m̊angadeltagare tyckte att Erik Eliasson var bra. Samtidigt tyck-
te E6 och EKAK att de redan hade hört allt ett antal g̊anger innan.

Claes Astrabeck anser att det är bättre att folk f̊ar höra informationen flera g̊anger än att
inte höra det alls.

Rebecca Zetterlund tillägger att ceasarwrap var ett vinnande koncept men att större vo-
lymer behövs.

Claes Astrabeck yrkar p̊a mer fett p̊a sektionsmötena med kLLLLLLaddig pizza.

Rebecca Zetterlund tyckte allmänt att det gick bra och att vi kände oss som ett styre
p̊a riktigt för första g̊angen.

Claes Astrabeck anser att vi borde skicka med till Styret 2026 att schemat inte kom-
mer att ta s̊a l̊ang tid som det st̊ar i tidsplanen. Styret i sig tog nästan alltid mindre tid
än vad som allokerats medan gästerna ofta drog över märkbart.

Rebecca Zetterlund poängterar att folk blev pigga av att diskutera case ang̊aende ex-
empelvis droger och att dessa uppskattades.

De som missade eller kom sent f̊ar ta till sig i efterhand genom att materialet läggs upp
digitalt. Claes Astrabeck sköter detta.

Sekreterare

Carl Pettersson

Justerare

Claes Astrabeck

Justerare

Elin Stenhammar
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b) Verksamhetsplan

Behövs skrivas omg̊aende, Styret har inte f̊att in s̊a m̊anga idéer men m̊anga av elektro-
teknologer har ett flertal bra idéer. Styret avser fr̊aga dessa i person om vilka förändringar
de vill se. Styret planerar att brainstorma idéer under lunchmötet 12/2 och planerar in
en arbetskväll 17/2 för att sammanställa verksamhetsplanen.

§6 Äskningar

a) Finlandsresa EKAK

Rebecca Zetterlund läser upp äskning och öppnar för diskussion.

Styret anser att resan bidrar till att skapa kontakter och att den stärker sektionens va-
rumärke. Mot bakgrund av detta godkänner styret äskningen.

b) SUS-utbildning ARME

Rebecca Zetterlund läser upp äskning och öppnar för diskussion.

Eko upplyser att det var skill issue (handhavandeproblem) att ARME kuggade SUS förra
året. Det är inte tillräcklig sektionsnytta eftersom det redan finns tillräckligt m̊anga per-
soner i ARME som är SUS-utbildade.

Äskningen avslagen.

§7 Övriga fr̊agor

Inga övriga fr̊agor

§8 Mötets avslutande

Rebecca Zetterlund förklarar mötet avslutat 14:16.

Sekreterare

Carl Pettersson

Justerare

Claes Astrabeck

Justerare

Elin Stenhammar
















